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6. September 2023 kl. 16.15 i Saunaen

1) Formalia

a ) Valg af referent

Viktor Strate Kløvedal

b ) Tilstedeværende

20 tilstædeværende, primært H8 1. års datalogi og bestyrelsen

c ) Godkendelse af referat for seneste fagrådsmøde

Godkendt

2) Forplejningsminister

Eskil har taget kage med <3
Cecilie vil gerne være forplejningsminister for næste fagrådsmøde.

3) Nyt fra råd og nævn

a ) Studienævn

Beskrivelsen af studienævnet fra imadafagraad.dk blev gennemgået, Lau-
ra er den nuværende repræsentant.

b ) Undervisningsudvalg

Beskrivelsen af undervisningsudvalget fra imadafagraad.dk blev gen-
nemgået. Medlemslisten på hjemmesiden skal opdateres. Udvalget har
bla. undersøgt om 5ECTS kurser kræver for meget tid og om noget skal
ændres.

c ) Institutråd

Eskil sidder i rådet. Rådet har bla. undersøgt optaget af nye elever i
dette semester.

d ) Arbejdsmiljøudvalg

Udvalget har bla. undersøgt om der er for meget larm på IMADA gan-
gen, løsningen blev at lave et nyt rum (Spa’en) hvor lydniveauet er
lavere.
Vi skal have ny repræsentant. Det kunne være en god ide med en TA’er,
Eskil er i forvejen, men det er godt at have nogen der kender noget til
det miljø. Dette tages også op til instruktormødet i morgen, Viktor tager
den op. Derudover kan det nævnes til næste store møde.

4) Tidligere Arrangementer

a ) Pizza på Raa

Tilstedeværende syntes generelt at det var super hyggeligt og det kunne
være fedt at gøre noget ligende igen. Vi estimere at der var omkring 20
stykker fra IMADA, der var omkring 30 tilmeldt.
Det blev vendt om man skal arbejde videre på at gøre det til en genta-
gende ting.

b ) Velkommen tilbage til IMADA
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Det blev holdt i sidste uge for at byde de nye studerende velkomne.
Generelt et rigtig godt arrangement, med meget opbakning - både fra
gamle og nye studerende.
Vi fik ikke ryddet op, det skal gøres bedre næste gang. Man kan evt.
tildele en person rollen at rydde op. Det var bla. popcorn, skåle, feje
gulvet. Det er generelt de sidste tilbage som rydder op, men mange var
nye og vidste ikke om det. Noget mangler stadig at blive ryddet op.

5) Fremtidige arrangementer

a ) Ekstraordinær generalforsamling

Vi skal have en ekstraordinær generalforsamling da der er et medlem
fra bestyrelsen som er gået ud. Det kunne være godt at holde det ca.
en måned inde i semesteret, så vi samtidig kan fortælle om fagrådet og
evt. få en ny studerende med i bestyrelsen. Der kommer også GRATIS
pizza til arrangementet.
Det er vigtigt at trykke deltager på begivenheden når den kommer op,
så man kan få pizza.
Det blev diskuteret om vi bruger fagrådets penge eller akademisk råds
midler. Derfor blev der til mødet spurgt om maks 7.500 kr. kan bruges
til pizza. Der var flertal ved afstemning så det er godkendt.
Festministeriet holder generalforsamling d. 28 september som ellers var
den planlagte dato. Vi har derfor besluttet at flytte datoen til d. 2.
oktober.

b ) Mal din kop

For at fejre at vi har fået nye kaffemaskiner laver vi et event hvor man
kan komme og male sin egen kop man kan have stående på IMADA.
Det anbefales at man tager sin egen kop med ellers er der mulighed for
at købe en kop. Tidspunktet er ikke fastlagt endnu.

c ) Rundbold

Søndag d. 17 september holdet vi rundbold, vi snakker med Peter om
der vil være forplejning til begivenheden. Førsteårsstuderende har pub-
crawl dagen før, men rundbold starter først kl 13.

d ) Filmaften

Filmaften bliver et månedligt event ca. kl 19 som vi starter op i første
omgang de næste 3 måneder.

e ) Brætspilsaftener

I går havde vi den første brætspilsaften, hovedsageligt går event’et ud på
at opfordre alle til at dukke op og være sammen med sine studievenner
eller møde nye og spille brætspil. Alle er velkomne
I går var vi ca. 10 personer.

6) Håndtering af Tegnestuen

Vi har snakket om hvorvidt Peter eller Fagrådet skal uddele kontorpladser. Mati-
nus skriver en mail til Peter ...

7) Samarbejde med Rekom
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Vi har haft et møde med Rekom, før har de haft et dårligt ry på IMADA og NAT.
Men det billede er blevet vendt efter dette møde, det virker til at de har ansat en
person som rigtig gerne vil tage ansvar for at lave samarbejde.
Vi snakkede om nogle forskellige tiltag:

• Brætspil, vi snakkede om man skal prøve at afholde et brætspilsarrangement
på Proud Marry.

• Større arrangement på Heidis, hvor vi f.eks. kan få gratis øl og sjusser i en
time. Og hvis vi er nok vil de gerne åbne baren en time tidligere kun for
os eller sætte en sektion af baren af til os. Derudover foreslog de at give en
bordpakke med alkohol efter den første time.

• Saunabar, efter saunabar kunne man evt. fortsætte festen på Heidis hvor vi
kan lave en aftale om at få f.eks. gratis alkohol en time.

• De foreslog at de gerne vil hjælpe os med grafik, design og promovering for
vores begivenheder, især de begivenheder de er med til selvfølgelig.

• Generalforsamling, efter generalforsamling har vi ofte taget videre i byen. Vi
snakkede om at lave et arrangement på Raballerbar eller Proud Marry efter
næste generalforsamling.

• Pub crawl, vi snakkede generalt om muligheden for at lave en pub crawl for
hele IMADA.

• Nyx kort og NightPay er mobil kort som vi snakkede med dem om at lave et
samarbejde således at alle studerende på IMADA kan få fordele i byen.

Fagrådet tænker at festministeriet i høj grad kommer til at overdraget samarbejdet
med Rekom når de har haft generalforsamling.
Samarbejde med andre som Bargroup vil stadig være muligt men de vil helst have
at vi undgår det.

8) Eventuelt

Bør vi arrangere en panttur snart. Vi afholder en panttur kl 15.15 i morgen.
Der var ikke mere til eventuelt, tak til alle fordi i kom.
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